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Protokół Nr 6/2011 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 04. 05. 2011                             

w godz. 9 20 – 14 
30 

 

Przewodniczył radny A. Pawlik, powitał zebranych radnych – lista obecności w załączeniu do 

protokołu, Wójta Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przedstawił poniższy porządek posiedzenia: 

1.  Działalność Ochotniczych Straży Pożarnych, 

 –    Ocena działalności i aktywności,     

 –    Sprawdzenie celowości wydatkowania środków    finansowych z budżetu Gminy, 

-     Ocena akcji odśnieżania dróg sezon 2009/2010/2011 

2.  Sprawdzenie zakresu realizacji i wydatki finansowe   na zadania inwestycyjne w roku 

2010, ( sprawdzenie w  inwestycji w terenie ), 

3. Ocena utrzymania porządku i czystości na   terenie gminy, ( sprawdzenie  w terenie ), 

 –  ocena realizacji Gminnego Program Gospodarki  Odpadami,  

4.  Zagadnienia pod obrady sesji 

5.  Sprawy różne. 

Ad. 1. Na posiedzenie poproszono pana M. Pisarskiego, który przedstawił informację dot. 

stanu ochrony przeciw pożarowej na terenie gminy – pisemna informacja w  załączeniu  do 

protokołu. 

- Radny A. Pawlik –  poruszył kwestie udziału OSP przy kręceniu filmu, dodając, że 

strażacy zarabiali pieniądze przy użyciu sprzętu gminnego. 

- Pan M. Pisarski – dodał, że nie otrzymał żadnej informacji o używaniu sprzętu 

strażackiego podczas zdjęć. 

Podjęto dyskusję związaną z przedmiotową kwestią. W dyskusji Radny  Pawlik – zapytał czy 

na tej dyskusji zamykamy temat. W dalszej dyskusji radny Worach poruszył temat opłaty 

targowej. Poruszono również kwestie placu targowego oraz zagrożenia, jakie powodują 

handlujący przy ulicy. 

- Radny G. Świąder – zapytał o czas pracy kierowców konserwatorów. 

- Pan M. Pisarski – przedstawił wyjaśnienia dotyczące czasu pracy kierowców oraz jaki ma 

wpływ na godziny z akcji. 

W dalszej dyskusji radni omawiali kwestie związane z czasem pracy kierowców OSP. 

 

Przewodniczący komisji zalecił wyjaśnienie kwestie zatrudnienia konserwatora OSP, czy 

nie występują kolizje z wykonywaniem innych prac na umowę o pracę czy umowę 

zlecenie. Czy dodatkowa praca nie koliduje z wykonywaniem obowiązków konserwatora 

zatrudnionego przez Wójta Gminy w OSP Poświetne. 

 

O godzinie 10.
00

 na posiedzenie przybył Komendant Gminny OSP wraz z grupą strażaków 

funkcyjnych z OSP Poświętne i Brudzewice. 

- Radny A. Pawlik powitał przybyłych strażaków oraz złożył im życzenia z okazji dnia 

Świętego Floriana. Dodał, że w działalności Rady jak i OSP są działania pozytywne ale 

również negatywne. Omówił cel zaproszenia komendanta jak również powody podjęcia 

tematu przez komisję. Poruszył ponownie kwestie dotyczące konserwatorów 

zatrudnionych przez gminę. Zapytał także, czy nie występują z tym problemy 

organizacyjne. 

- Komendant Gminny – są to ogólniki, proszę o konkrety. 

- Radny Pawlik – chodzi o pana Kacprzaka. 

- Komendant Gminny – od tych spraw jest Wójt Gminy, my nie mamy do tego żądnych 

uwag. 
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Podjęto dyskusję związaną  z kwestiami zatrudniania konserwantów oraz ich działalnością. 

Pan Kacprzak dodał, że konserwator to człowiek, który dba o sprzęt. Komendant dodał, że w 

OSP w Gapininie występują trudności organizacyjne, jednostka nie ma prawa wyjazdu do 

pożaru w obecnym stanie, w jednostce brakuje podstawowych szkoleń. Radny Worach 

powiedział, że Wójt Gminy powinien dostosować godziny pracy konserwatora do aktualnej 

sytuacji. 

Dalsza dyskusja związana ze sprawami organizacyjnymi  OSP.  

- Wójt Gminy – dodał, że środki na szkolenia znajdą się w budżecie. 

- Radny A. Pawlik – potwierdził, że strażaków należy skierować na szkolenia. 

- Komendant poinformował, że młodzi strażacy zostali funkcyjnymi w OSP. 

- Radny A. Pawlik – stwierdził, że są tendencje do utworzenia w gminie jednej sprawnej 

jednostki. Obecnie narzucono wiele wymogów i obciążeń. 

- Radny K. Wielgus zapytał, czy strażacy z OSP w Gapininie mogą brać udział w 

zawodach. 

- Komendant – nic nie stoi na przeszkodzie, byle byli ubezpieczeni. 

- Radny A. Pawlik – zapytał również o kwestie udziału straży podczas nagrywania filmu 

Hoffmana.  

- Komendant Straży – o tym należało najpierw porozmawiać na komisji a nie poruszać 

sprawę na sesji. Jest to wewnętrzna sprawa jednostki. Hoffman był sponsorem jednostki. 

Podjeto dyskusję związaną z przekazanymi środkami przez Hoffmana dla strażaków oraz 

sposobem ich rozdysponowania. W dalszej dyskusji omawiano kwestie związane ze 

współpracą OSP z Wójtem Gminy oraz wynagradzania strażaków za udział w akcjach czy 

szkoleniach. 

- Radny Wielgus – zapytał o komputery z Centrum Edukacyjnego. 

- Wójt Gminy – użytkuje GOK. 

Następnie omawiano kwestie ryczałtu Komendanta, delegacji oraz innych wydatków 

związanych z finansowaniem OSP. Omawiano również działania OSP oraz funkcjonowanie. 

- Radny A. Pawlik – poprosił o przedstawienie protokołu PSP w sprawie oceny działalności 

OSP i funkcjonowania. Czy jest komisja do likwidacji i zdjęcia sprzętu  ze stanu. 

- Komendant – w likwidowaniu sprzętu bierze udział gospodarz, pracownik Urzędu. 

- Pan M. Pisarski – jest to działalność Komisji Inwentaryzacyjnej. 

- Radny K. Wielgus – czy są protokoły likwidacji sprzętu. 

Podjęto dyskusję na temat gospodarki sprzętem oraz działań komisji inwentaryzacyjnej   oraz 

likwidacji sprzętu zużytego. 

 

Przewodniczący komisji radny Pawlik zalecił uporządkować kwestie gospodarki 

sprzętem w jednostkach OSP, kwestie stanu aktualnego sprzętu jak i likwidacji 

zużytego. 

Ponadto 

- zaprowadzić rejestr zakupów dla OSP? 

- na następną komisję przedstawić protokoły inwentaryzacyjne, książki 

inwentarzowe, oraz protokół kontroli sprawności OSP przeprowadzony przez PSP. 

 

- Radny M. Worach zapytał, czy były problemy z hydrantami przy ostatnim pożarze. 

- Komendant – omówił kwestie związane z możliwościami tankowania pojazdów z 

hydrantów oraz występującego niskiego ciśnienia w sieci. 

Podjęto dyskusję związaną z możliwościami poboru wody z hydrantów oraz lokalizacji 

zbiorników przeciw pożarowych. Poruszano również kwestie sprawności zbiorników przeciw 

pożarowych . 

 



3 

 

 

Komisja złożyła wniosek o odnowienie zbiornika przeciw pożarowego oraz wykonanie 

podjazdu umożliwiającego pobór wody w Brudzewicach. 

 

- Radny K. Wielgus – co to są środki na usługi w wysokości 31 tysięcy. 

- Pan M. Pisarski – są to wynajmowane koparki do odśnieżania z ZUK i innych firm. 

W dalszej dyskusji omawiano sprawy wynajmu sprzętu spoza OSP w celu prowadzenia 

odśnieżania i udrażniania dróg, oraz kosztów ponoszonych na odśnieżanie dróg gminnych. 

- Komendant – zapytał, czy do odśnieżania powinien jechać sam kierowca czy z 

pomocnikiem. 

W dyskusji stwierdzono, że w godzinach nocnych mogą jeździć dwie osoby. 

- Radny A. Pawlik zamknął dyskusję i podziękował za przybycie członkom OSP, 

dodatkowo składając życzenia z okazji świętego Floriana. 

 

Przewodniczący komisji ogłosił przerwę do godziny 12 
00

. 

Przewodniczący komisji zaproponował aby punkt dotyczący oceny porządku i wizji 

zrealizowanych inwestycji przełożyć następną komisję, która odbędzie się na koniec maja, 

dodał, że podczas objazdu inwestycji udział powinna wziąć również pani Lasota.  

O godzinie 12 
10 p

osiedzenie opuścił radny Świąder.  

Ad. 2.    

1. Omówiono sprawozdanie z realizacji inwestycji, wyjaśnień udzielała pani Lasota. 

wss 

kwota wydatków na inwestycje pokrywa się z planami w budżecie. 

- Przewodniczący A. Pawlik poprosił o przedstawienie faktur dotyczących remontu 

punktu skupu. 

- Radny K. Wielgus – czy punkt skupu to mienie gminne, na zapleczu można 

zlokalizować targowisko gminne. 

Podjęto dyskusję na temat miejsc usytuowania targowiska oraz opłatami. 

2. Przebudowa drogi w Mysiakowcu. 

- przeprowadzono procedurę przetargową, w której wyłoniono wykonawcę – PRD z 

Piotrkowa Trybunalskiego – uwag nie było. 

3. Termomodernizacja – faktury z realizacji zadania na następną komisję. 

- Radny A. Pawlik – zapytał o bilans cieplny i efekt ekologiczny. 

- Pani Lasota – są wymagane dokumenty. 

- Wójt Gminy – aktualnie nie zatrudnia się pracowników sezonowych. 

- Radny K. Wielgus zapytał, dlaczego wzrosły koszty zakupu węgla. 

Podjeto dyskusję związaną z zakupem węgla. Radny A. Pawlik zapytał, czy jest możliwe 

ustalenie oszczędności na ogrzewaniu w szkole. Radny K. Wielgus zauważył, że w budżecie 

znacznie zwiększono środki na zakup węgla. 

 

Przewodniczący komisji zalecił przedstawienie na następną komisję dokumentów 

przetargowych dotyczących zakupu ekogroszku od dyrektora plus faktury zakupu węgla. 

Ponadto protokół odbioru i przekazania obiektu. 

- Oczyszczalnia ścieków – gmina dołożyła 1100 tysięcy ze środków własnych 

Dyskusja związana z funkcjonowaniem oczyszczalni ścieków i budową kanalizacji. 

Przewodniczący komisji zalecił przedstawienie protokołu odbioru i przekazania oczyszczalni 

na następną komisję. Odnośnie pana Wiśniewskiego – (podczas kontroli na oczyszczalni ) czy 

jest wpisana obsługa oczyszczalni i odpowiedzialność za mienie do zakresu czynności. 

- Pani Lasota – poinformowała, że wyniki badań ścieków są pozytywne, ścieki są bardzo 

dobrze oczyszczone.  
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Przewodniczący komisji zalecił przedstawienie wyników badań wody z oczyszczalni 

(wszystkie) przeprowadzanych na zlecenie ZUK i odbiorowe. Ponadto protokół odbioru 

świetlicy w Dębie oraz protokół odbioru GOK i obiektu sportowego w Studziannie protokoły 

odbioru i zakupów wyposażenia plus przetarg. 

Ad. 4. Pod obrady sesji. 

- Przewodniczący Rady Gminy – oznajmił, że składa rezygnację z powodów osobistych. 

- Radny A. Pawlik – stwierdził, że nie ma potrzeby omawiać uchwały dotyczącej zmian 

w programie przeciwdziałania narkomani, poprosił, aby Przewodniczący Rady Gminy 

przedstawił powody rezygnacji. 

- radny K. Wielgus zapytał o przedstawiciela w Społecznej Radzie Szpitala i na jakiej 

podstawie został skierowany oraz dlaczego Wójt Gminy nie pytał Rady gminy o opinię 

w tej sprawie, czy coś się zmieniło. 

- Wójt Gminy – w przepisach nic się nie zmieniło 

- Radny Wielgus – czy jest ekwiwalent dla przedstawiciela. 

- Wójt Gminy – jest to działalność społeczna. 

- Radny K. Wielgus – oznajmił, że członek rodziny naszego przedstawiciela pracuje w 

szpitalu, czy przedstawiciel może w tej sytuacji pełnić swoją funkcję właściwie. 

Podobne głosy wypływają od mieszkańców.  

 

O godzinie 14 
30

 przewodniczący komisji radny Pawlik zakończył posiedzenie komisji. 

 

         Przewodniczący Komisji 

  Protokołował: 

               Andrzej Pawlik  

Bolesław Kośka 

    

 

Członkowie Komisji: 

 

Kacprzak Marian   .......................................................................  

 

Świąder Grzegorz   ....................................................................... 

 

Wielgus Krzysztof   ....................................................................... 

 

Worach Mieczysław ........................................................................ 

 

 

  

 

  

 


